
 

        Protokół nr LXIII/XII/18 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 18 października 2018 r. 

Część I 

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, zakończono o godz.  16.10       

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Bednarek. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych, nieobecni: Robert Dębski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Burmistrza Lądka-Zdroju Romana 

Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Wiolettę 

Drangowską, Radnych, pracowników UMiG oraz wszystkich przybyłych na sesję.   

Poddano pod głosowanie protokoły z Sesji Rady Miejskiej: - nr LXII/XI/18 z Sesji Rady 

Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 27 września 2018 r., 

Radni przyjęli protokół jednogłośnie 14 głosów „za”. 

 

Ogłoszony porządek obrad 

1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2018 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2030, 

c) zmian w Statucie Miasta i Gminy Lądek- Zdrój, 

d) zmiany uchwały nr XLVI/292/2017 z dnia 25 września 2017 r. w sprawie likwidacji samo-

rządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania Sp. z o.o., 

e) wniesienia wkładu finansowego do Lądeckich Usług Komunalnych sp. z o.o. w Lądku-

Zdroju 

f) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Wojtówka zatwierdzonego uchwałą nr XIII/160/03 Rady Miejskiej w Lądku Zdroju z dnia 25 

września 2003 r. 

g) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowo-

ści Radochów 

h) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 w Gminie 

Lądek-Zdrój 

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i kierowni-

ków jednostek organizacyjnych. 

5. Podsumowanie okresu zasiłkowego 2017/2018 – świadczenia rodzinne, fundusz alimenta-

cyjny i świadczenia wychowawcze. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Część II 

1. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami. Szczegóły znajdują się  

w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 



 

 

 

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach. 

 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2018 rok 

 

Skarbnik Gminy Wioletta Drangowska przedstawiła przygotowaną autopoprawkę do 

projektu uchwały.  

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

9 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/414/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2030 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

9 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujących się”. 

 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/415/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) zmian w Statucie Miasta i Gminy Lądek- Zdrój 

 

Komisja ds. Gospodarczych oraz Komisja ds. Społecznych pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/416/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) zmiany uchwały nr XLVI/292/2017 z dnia 25 września 2017 r. w sprawie likwidacji 

samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania Sp. z o.o., 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

8 głosów „za”, 6 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/417/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 



 

 

e) wniesienia wkładu finansowego do Lądeckich Usług Komunalnych sp. z o.o. w Lądku-

Zdroju 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

10 głosów „za”, 4 głosy „wstrzymujących się”.. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/418/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Wojtówka zatwierdzonego uchwałą nr XIII/160/03 Rady Miejskiej w Lądku Zdroju z 

dnia 25 września 2003 r. 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”, jednogłośnie. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/419/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miej-

scowości Radochów 

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”, jednogłośnie. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/420/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

h) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opieku-

nami 

 

Komisja ds. Społecznych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”, jednogłośnie. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LXIII/421/2018, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 w Gmi-

nie Lądek-Zdrój 



 

 

 

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i kie-

rowników jednostek organizacyjnych. 

5. Podsumowanie okresu zasiłkowego 2017/2018 – świadczenia rodzinne, fundusz ali-

mentacyjny i świadczenia wychowawcze. 

Radni nie mieli dodatkowych pytań. 

 

6. Interpelacje, zapytania i wnioski 

 

Radny Tomasz Barański zapytał o problemy związane z zaopatrzeniem w wodę w Kątach 

Bystrzyckich i Konradowie w związku z suszą. 

Burmistrz Roman Kaczmarczyk poinformował, że ten problem jest mu doskonale znany  

i dotyczy wielu miejsc w gminie. Ten stan rzeczy jest spowodowany trwającą suszą i niskim 

poziomem wód gruntowych. Prezes L.U.K. Sp. z o.o. stara się rozwiązać istniejące problemy. 

Radny Jan Zawadzki zapytał czy w związku z pracami związanymi z wymianą nawierzchni 

przy ul. Kłodzkiej Gmina nie planuje w przyszłości wymiany latarni, może warto w ramach 

tych prac wymienić instalacje aby w przyszłości uniknąć rozkopywania nawierzchni. 

Burmistrz Roman Kaczmarczyk poinformował, że to zadanie inwestycyjne ma określony 

zakres i musimy się trzymać określonego zakresu prac. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Bednarek w kilku zdaniach podsumowała 

upływającą kadencję. Upamiętniono minutą ciszy zmarłego Radnego Janusza Sosnę. 

Następnie Prezydium Rady wraz z Burmistrzem wręczyło pamiątkowe statuetki radnym będące 

podziękowaniem za pracę na rzecz społeczności lokalnej. Statuetką został również obdarowany 

Burmistrz Lądka-Zdroju. 

Burmistrz Roman Kaczmarczyk podziękował Radzie Miejskiej za 4 letnią współpracę prze-

kazując na ręce Przewodniczącej bukiet kwiatów. 

Radna Krystyna Mazurkiewicz zasugerowała, że na pamiątkowej statuetce radnego Tomasza 

Nowickiego powinna być wskazana funkcja Przewodniczącego Rady. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Bednarek poinformowała, że wpisano aktu-

alne stanowiska. 

 

7. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Małgorzata Bednarek  

ogłosiła zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

Protokołował:   

Radosław Pasionek 

(-) 

 

 


